جيد تكستايل تواصل التوسعات في مصر

تواصل شركة جيد تكستايل تعزيز مكانتها في سوق صناعة الملابس الجاهزة من خلال تنفيذ توسعات كبيرة تشمل مصانعها في العاشر من رمضان، الإسماعيلية، والإسكندرية. فقد افتتحت الشركة مصنعها الجديد في الإسماعيلية على مساحة 70,000 متر مربع، مما يساهم في زيادة قدرتها الإنتاجية وتحسين جودة المنتجات.
في العاشر من رمضان، افتتحت الشركة المبنى الإداري الثاني بمساحة 127,000 متر مربع، بالإضافة إلى مساحة إنتاجية جديدة تبلغ 104,000 متر مربع. تشمل التوسعات أيضًا تحديث المعدات وزيادة الطاقة الإنتاجية لتعزيز القدرة التنافسية في السوقين المحلي والعالمي.
كما شهد مصنع الإسكندرية توسعات كبيرة خلال الفترة السابقة بمساحة 60,000 متر مربع، تهدف إلى تحسين كفاءة الإنتاج وجودة المنتجات.
تؤكد هذه التوسعات التزام جيد تكستايل بتقديم أفضل المنتجات لعملائها وبناء علاقات طويلة الأمد معهم، مما يعكس رؤية الشركة الاستراتيجية نحو تحقيق التميز والنمو المستدام في السوقين المحلي والدولي. تعكس هذه الجهود رؤية جيد تكستايل في بناء علاقات قوية ومستدامة مع عملائها والسعي الدائم نحو تحقيق التميز والجودة في كافة منتجاتها.

 Jade Textile Expands Operations in Egypt
Jade Textile continues to strengthen its position in the ready-to-wear clothing market with significant expansions across its facilities in the 10th of Ramadan city, Ismailia, and Alexandria. The company has opened a new factory in Ismailia, covering an area of 70,000 square meters, enhancing its production capacity and improving product quality.
In 10th of Ramadan, the company inaugurated a second administrative building with an area of 127,000 square meters, in addition to a new production area of 104,000 square meters. The expansion also includes upgrading equipment and increasing production capacity to boost competitiveness in both local and international markets.
Furthermore, the Alexandria factory has recently undergone substantial expansions, covering 60,000 square meters, aimed at improving production efficiency and product quality.
These expansions underscore Jade Textile's commitment to delivering the best products to its customers and building long-term relationships with them. They reflect the company's strategic vision of achieving excellence and sustainable growth in both local and global markets. This ongoing effort demonstrates Jade Textile’s dedication to fostering strong and sustainable relationships with its clients while continuously striving for excellence and quality in all its products.

